
Tisztelt Honfitársaim! 

 

A napokban egy magyar – önmagát mértékadónak feltüntető - gazdasági napilapban / KESMA 
VILÁGGAZDASÁG / megjelent üzletemberi tevékenységemről, személyemről, vállalkozásaimról egy 
hosszú íromány, amelynek állításai súlyos, megtévesztő, valótlan információkat, konfabulációkat 
tartalmaztak. 

Ezekkel kapcsolatban a következőképpen reflektálok. 

A Börzsöny-hegységben levő aranybánya kezdeményezéshez családi vonalon jutottam hozzá. 
Tudomásomra jutott, hogy egyik nagybátyám, Farkas István okleveles bányamérnök és geológus, 
kutatófúrásokat végzett a Börzsöny hegységben a Szolnoki Bányakapitányság fúrási engedélyével, 
amelyeknek három egymástól független nemzetközi arany laboratóriumban végzett elemzése során 
kiderült, hogy a hegység gyomrában BIZONYÍTOTTAN nagy mennyiségű arany és ezüst érc található: 

− KATLABS ANALITIK LTD KANADA, 

− Körmöcbánya Arany Analitikai AUDITÁLT Labor, Szlovákia, 

− Selmecbánya Arany Analitikai AUDITÁLT Labor, Szlovákia 

A Szolnoki Bányakapitányságra és a Magyar Geológiai Szolgálathoz megérkeztek a nemzetközi auditok, 
igazolások az igen magas 64-550 gramm/ tonna arany dúsulásokról! 

Ezek az értékek világviszonylatban is KIEMELKEDŐ adatok voltak! 

A két Bányászati Szakhatóság: 

− Szolnoki Bányakapitányság, 

− Magyar Geológiai Szolgálat, 

− a készlet jelentéseket befogadta és elfogadta! 

A készlet jelentésben: 

− 89,9 méter fúrási mélységig  cca. 500 tonna termés arany bányászható ki, mely vízzel mosható 
/ nem kell ciános technológia, mely tiltott/ 

− 105 méter fúrási mélységig cca. 600 tonna termés arany bányászható ki. 

A hivatalos LONE STAR KFT Farkas István ügyvezető igazgató és a Szolnoki Bányakapitányság, a 
Magyar Geológiai Szolgálat eredeti cégszerű aláírású levelezések apport útján jutott a 
Bányatársaságunkhoz! 

 

Ez bizonyítja, hogy VAN KITERMELHETŐ ARANY a Börzsöny Hegységben Nagyíráspusztán! 

 

A KESMA TULAJDONÁBAN LÉVŐ VILÁGGAZDASÁG közzé tétele ezáltal hamis állításokat tartalmaz! 

 

Már a címe is a riportnak MEGTÉVESZTŐ:   



„ KIDERÜLT AZ IGAZSÁG A BÖRZSÖNY HEGYSÉG ARANY KINCSÉRŐL „ 

A BÁNYAHATÓSÁG NYILVÁNTARTÁSÁBAN NINCS ARANYKINCS NYILVÁNTARTVA!  

 

EZ IGAZ LEHET, hogy a nyilvántartásban nem szerepel aranyvagyon, 

 DE 1995- 2018 KÖZÖTTI ÖSSZES ARANY KUTATÁST A BÁNYAHATÓSÁG  TITKOSÍTOTTA ! 

Amikor 2018-ban a Lone Star KFT nemzetközileg hitelesített és auditált  Börzsöny aranybánya kutatási 
jelentéseit apportban tulajdonba vettük és 32 m Ft-os törzstőkével  céget alapítottunk Hun – Bányászat 
K+F+I  kft névvel, melyet a Cégbíróság bejegyzett, elvesztette a TITKOSÍTÁSÁT az aranybánya valós 
megnyitásának a lehetősége! 

Azonnal feltettem az apport leltárt – osztrák és magyar közjegyzői hitelesítéssel – a 
www.aranybanyaborzsony.hu honlapra, hogy a magyar emberek ne legyenek folyamatosan 
félrevezetve! 

Ezek ismeretében Farkas István bányamérnök elhatározta, hogy a Börzsöny hegységben Rózsabánya és 
Nagyírtáspuszta térségben aranybányát fog nyitni és üzemeltetni és hazája gyarapítására kitermeli a 
nemesfémeket. Ennek a vállalkozásnak zöld utat adott: 

− A Szolnoki Bányakapitányság, 

− a Magyar Geológiai Szolgálat. 

A projekt elindításához kedvező feltételek kínálkoztak, mert Németországban a Deutsche Bank kedvező 
hitelt – 25 millió USD - kínált fel számára. Időközben azonban Farkas Istvánt politikailag megzsarolták 
és azon a szerdai napon aláírt hitelszerződés után egy nappal a pénzfelvétel előtti éjszakán meg 
mérgezték és egy bécsi kórházban életét vesztette. Hasonlóképpen végeztek az apja után kutató 
egyetemista korú fiával is. 

A projekt összes dokumentumainak másolatát nagybátyám özvegye bocsátotta rendelkezésemre, mely 
aranybánya fúrási dokumentumai 23 évig feküdtek egy bécsi bank széfben. 

Magyarországon pedig titkosították a Szolnoki Bányakapitányság határozatát, amely szerint Farkas 
István nyissa meg az aranybányát Nagyírtáspusztán! 

A dokumentumok részletes áttanulmányozását követően elhatároztam, hogy folytatom nagybátyám 
munkáját és életre hívom mindazokat a terveket, célokat, amelyeket ő megálmodott. Én is felvettem a 
kapcsolatot az illetékes kutatásokat végző és azokat elemző cégekkel, szervezetekkel, akik korunk high 
tech csúcstechnológiájával kimutatták, hogy a Börzsöny hegységben valóban jelen vannak, sőt sokkal 
nagyobb mennyiségben a már korábbi időkben megkutatott nemesfémek. 

Közel két évtized alatt a bányaipar, környezetvédelem, építészet és más, a témában illetékes szervekkel, 
hatóságokkal együtt kimunkáltunk egy olyan minden elemében korszerű, komplex bányászati tervet, 
amely világ szinten is egyedül álló technológiákat tartalmaz, amely munkaprogram méltóképpen 
elnyerheti az ENSZ és az UNESCO az ökológiailag kiemelkedő projekteket laudáló kitüntetéseit.    

Időközben számomra is elkövetkeztek a megpróbáltatások. Számomra nem ismert személyek 
megkeresték a velem kapcsolatban álló cégeket, szervezeteket és bizonyos hamis információkkal 
megpróbálták a kutatásokat ellehetetleníteni, félrevinni, személyemet pedig dezinformációkkal 
ellehetetleníteni. Mindezen tevékenységek az idők során mozaikokból álltak össze, és ki tudja, még mi,  
minden történt ezeken kívül is, amelyek nem váltak ismertté előttem. 

http://www.aranybanyaborzsony.hu/


Mindezeket a tényeket az ORSZÁGOS SAJTÓSZOLGÁLATNÁL fizetett hirdetésben közzé tettem! 

Aztán két alkalommal én is, általános egészségi állapotommal nem magyarázható, egyik pillanatról a 
másikra fellépő, súlyos, toxikus tüneteket tapasztaltam és két alkalommal kórházba is kerültem, ahol 
kómába estem… / Honvéd Kórház intenzív osztály 2022 május 31. és Uzsoki úti Kórház intenzív osztálya 
2024.július 12.  / 

Felépülésem után az elmúlt időkben számos alkalommal megpróbáltak rávenni bizonyos „szírén 
hangok” arra, hogy jóval értéken alul adjam el számukra a bányászati kutatási jogaimat! Ha ezt 
megtettem volna, akkor bizonyára abban a „mértékadó” újságban a mostanival ellenkező, pozitív 
előjelű cikk jelent volna meg erről a nemesfém bányászati témáról. 

De a hozzám eddig eljutott szeretetteljes, ösztönzések, biztatások, motiválások, mindegyike megerősít 
abban, hogy még nagyobb lelkesedéssel folytassam a megkezdett munkát. 

Ezúton is köszönetet mondok mindenkinek, a közös ügybe fektetett hitért, bizalomért, és a személyem 
iránt kinyilvánított szeretetért! 

A témában illetékes szakhatóságok megerősítettek abban, hogy miután az érckitermelés lehetőségének 
minden szükséges eleme összhangban áll a hatályos törvényekkel, rendeletekkel, környezetvédelmi 
előírásokkal, így nincs akadálya annak, hogy a bányászati koncessziós kiírás és az aranybánya nyitás 
megvalósuljon. 

Egyetlen összetevő, paraméter hiányzik még; a koncesszió elnyerése. 

Ennek érdekében meg kívánom kérni a szakminisztertől a koncessziós pályázat kiírását. 

Mély meggyőződésem, hogy a magyar gazdaság és az államháztartás ínséges helyzetéből történő 
fellendülés érdekében szüksége van az arany és ezüst kitermeléséből származó jövedelmekre és ezért 
az illetékes hatóságok megadják majd számunkra a kitermelés biztosításához szükséges koncessziót! 

Együtt, az élhető Magyarországért! 

  

Budapest, 2024. november. 29. 

                                                                                                      

                                                                                              Varga István sk. 

                                                                                okleveles mérnök-közgazdász 

                                                           a Börzsöny Aranybánya Koncessziós Bányatársaság vezérigazgatója 

 

Melléklet: 

− Országos SAJTÓSZOLGÁLAT közzé tétele, 

− dr. Bíró Marcell felé küldött Börzsöny aranybánya koncesszió kiírás kérése,  

− Szolnoki Bányakapitányság által igazolt aranyvagyon,    


